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Folketingets Miljøudvalg har i brev af 31.05.2012 stillet følgende spørgsmål nr. 300
(Alm. del) som hermed besvares.

Spørgsmål 300:

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 17. maj 2012 fra Thisted Kommune om 
vandmiljøplanerne, jf. MIU alm. del - bilag 365.”

Svar:

Jeg havde torsdag den 7. juni 2012 et møde med Thisteds borgmester Lene Kjelgaard 
Jensen og Thisteds tekniske direktør Torben Juul-Olsen. Ved mødet blev det bl.a. 
pointeret, at med udlægningen af randzonerne implementeres en lov, der blev vedtaget 
af den tidligere VK – regering i forbindelse med Grøn Vækst – aftalen. Videre blev det 
understreget, at det videnskabelige og økonomiske grundlag ikke har ændret sig 
væsentligt siden randzoner blev bedømt til at være et omkostningseffektivt virkemiddel 
i 2007 til at reducere landbruget udledning af kvælstof, fosfor og sprøjtegifte, foruden at
skabe sammenhængende natur som erstatning for oppløjningen af brakken.

Jeg kan i øvrigt oplyse, at jeg i forlængelse af mødet om randzoner, havde et møde om 
tobiskvoten med regionsrådsformændene for Region Nordjylland og Region 
Midtjylland og borgmestrene for Lemvig, Ringkøbing-Skjern og Frederikshavn 
Kommune, hvor Thisteds borgmester også deltog.
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